
 

 

Schriftelijke vragen aan het college inzake Akkoord van Groenlo, Hofskamp Oost en 
mestverwerking. 
 
Datum 11-12-2014 
 
Geacht college, 
Naar aanleiding van o.a. een aantal artikelen in de Gelderlander over initiatieven van 
mestverwerking in de regio Achterhoek heeft Lokaal Belang de volgende vragen: 
 

1. Is het Akkoord van Groenlo door alle betrokken gemeenten ondertekend? 
Kunt u een overzicht geven van alle initiatieven bij de ondertekenaars van het 
Akkoord van Groenlo. Hoever is iedere gemeente met de uitvoering van het 
Akkoord van Groenlo?  

2. Wat is de status van de Biogasvereniging Achterhoek (BVA) en hoe ziet hun 
business case eruit? Is er een optie/reservering van BVA op de kavels 
Euroweg 2, 4 en 23. Zo ja, tot wanneer en welke vergoeding wordt hiervoor 
betaald? 

3. Hoeveel bedrijfskavels zijn er uitgegeven op bedrijventerrein Hofskamp Oost 
na vaststelling van het bestemmingsplan Kom Varsseveld op 23 juni 2011 en 
aan wie zijn deze kavels ten goede gekomen? 

4. Er zijn nu diverse mestverwerkingsprojecten in de Achterhoek. Vindt er 
overleg plaats tussen gemeenten en provincie om deze projecten op elkaar af 
te stemmen. Zo ja, wat is hiervan het resultaat en zo nee, waarom niet. 

5. Gezien de discussie over de toekomst van mestverwerking in de Achterhoek, 
deelt het college de mening dat we dit regionaal moeten oppakken en dat we 
regionaal die initiatieven moeten steunen en faciliteren, welke rendabel zijn, 
toekomstbestendig, een gegarandeerde input van biomassa hebben en een 
breed draagvlak genieten vanuit de sector? Zo ja, welke wegen bewandeld u 
om dit te bewerkstelligen en zo nee, waarom niet?  

 
In afwachting van uw antwoorden. 
 
Met vriendelijke groet, 
E. Schieven 
Namens de fractie van Lokaal Belang 


